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Aan burgemeester en wethouders 
door tussenkomst van de voorzitter van de raad 
 
 
Ridderkerk, 2 maart 2015  
   
 
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders  
(RvO, artikel 40) naar aanleiding van brand OBS De Reijer 
 
In oktober 2013 heeft OBS De Reijer in Slikkerveer in brand gestaan. Door de brand moesten direct 
omwonenden midden in de nacht hun kinderen uit bed lichten en hun huis ontvluchten. De impact van 
de brand is bijna anderhalf jaar na dato nog steeds dagelijks zichtbaar en voelbaar bij de direct 
omwonenden. De kinderen hebben nog steeds last van nachtmerries, volwassenen hebben 
regelmatig last van flashbacks en er zijn gevallen bekend van bewoners die door de veroorzaakte 
stress langdurig in de ziektewet zijn geraakt.  
De afhandeling van de brand en nazorg zijn van fundamenteel belang voor het verwerken van een 
dergelijke traumatische ervaring. De fractie D66/GroenLinks heeft over de omstandigheden van de 
brand en de nazorg een aantal vragen.  
 
Aanbouw van de noodlokalen 

1. Heeft u bij de aanvraag van een bouwvergunning  voor de aanbouw van de noodlokalen een 

toetsing laten doen op brandveiligheid door de brandweer?  Zo ja, kunnen wij hiervan een 

afschrift ontvangen? Zo nee, waarom niet?  

Slopen van het pand en vandalisme 
Het schoolgebouw heeft enige tijd leeggestaan en er was sprake vandalisme aan het pand.  

1. Hoe lang heeft het precies leeggestaan?  

2. Waarom heeft het zo lang geduurd om tot sloop over te gaan? 

3. Wat heeft u er aan gedaan om onveilige situaties bij OBS De Reijer te voorkomen?   

4. Wat is bestaande beleid met betrekking tot  veiligheid van leegstaande gebouwen in 

eigendom van de gemeente?  

Toedracht van de brand  
Uit bronnen horen wij dat er sprake is geweest van twee brandhaarden. 

1. Klopt dit? Zo ja, is het om die reden aannemelijk dat er sprake is geweest van brandstichting? 

Wat is de stand van zaken met betrekking tot de opsporing van de daders?   Zo nee, wat is 

dan de oorzaak van de brand?  

Asbest  
1. Wat is de reden dat de directe omwonenden niet zijn opgeroepen om zich de volgende dag 

net als de brandweer en ambtenaren van asbestdeeltjes te ontdoen? 

2. Is er onderzocht of de asbest ook op de gevels van de woningen terecht is gekomen? Zo ja, 

kunnen wij van dit onderzoek een afschrift ontvangen? Zo nee, waarom is dit niet onderzocht?  

Nazorg  
1. Op welke wijze en op welke momenten is er nazorg geboden aan de direct omwonenden? 

2. De bewoners hebben een technisch asbest rapport ontvangen. Bent u in het kader van nazorg 

bereid de omwonenden te helpen de inhoud van dit rapport te duiden?  

3. Bent u bereid gezien de grote impact van deze gebeurtenis op de direct omwonenden de 

bewoners nogmaals een uitgebreid nazorgtraject aan te bieden? Zo ja, op welke termijn wilt u 

dat doen? Zo nee, waarom niet?  

4. Waar kunnen bewoners naar toe als blijkt dat ze op langere termijn toch 

gezondheidsproblemen hebben naar aanleiding van de blootstelling aan asbest?  

5. Wat is het gemeentelijk beleid omtrent het bieden van nazorg in dergelijke situaties? 
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Compensatie 
1. Enkele bewoners hebben uit voorzorg tuinspullen waarvan het vermoeden bestond dat daar 

asbest op zat weggegooid. Bent u bereid de bewoners tegemoet te komen in de onkosten die 

hierdoor zijn gemaakt?  

2. Bij de sanering van tuinen vanwege asbest zijn een aantal tuinspullen meegenomen. De 

bewoners weten niet waar deze spullen zijn gebleven en zijn hier ook niet voor 

gecompenseerd. Bent u bereid met de bewoners te kijken hoe voor het verlies van deze 

tuinspullen gecompenseerd kan worden?  

 

Hoogachtend, 
Farahnaz Fräser 
D66/GroenLinks 
 
 


